附件：摘要模板

*拟投稿分论坛：材料分论坛/冶金分论坛
论坛中文摘要模板
第一作者姓名1，第二作者姓名2[footnoteRef:1]*，…… [1: * 通讯作者: 电子邮件地址、电话号码.] 

1 作者单位；
2 （例）北京科技大学，北京，100083，中国；……
[image: ]详细摘要：请使用标准A4纸张(210毫米×297毫米)作为页面。所有页边距应为25毫米宽。论文摘要（1000~1200字）与报告人简介(200～300字)的总长度不应超过1页。摘要中文字体为宋体，英文字体为Times New Roman，1.25倍行距。摘要首行应为论文题目，请使用四号加粗，居中。随后作者姓名，请使用五号加粗，居中。报告人的姓名请使用下划线标注。通讯作者应在作者姓名处注明*，并在页脚处注明她/他的电子邮件地址，固定电话、手机等联系方式选留。请在下列带有邮政地址的行中包括作者的从属关系。在地址后面留一行空白，并将“详细摘要：”（四字加粗、顶格）至于摘要正文之前。在正文中，请使用两端对齐，1.25倍的间距和五号字。摘要中一般不加参考文献，如确实需要，对文献的引用必须以括号内的阿拉伯数字表示，数字的出现顺序，并在摘要的末尾插入参考文献的列表。请按照以下格式和顺序填写期刊:作者姓名、期刊名称(斜体)、卷号(期号)(粗体)、出版年份(括号内)、论文页数或论文编号[1]。代表性图或表格应以阿拉伯数字进行编号，并应在摘要中进行简洁、明了的说明。图的编号和标题应放在下面，表的编号和标题应放在上面。图和表都使用小五号字。带有标题的图表应采用文字环绕方式至于摘要合适位置。摘要应包括选题背景、目的与创意、研究方法和主要研究成果。总之，作者可以通过替换模板中的文字来直接编写她/他的摘要。请不要忘记尽快将本摘要寄给论坛秘书处。
关键词：智能冶金与材料；国际论坛；详细摘要；模板；图1.  图题请使用宋体、小五号

参考文献：[1] M. P. Brown and K. Austin, Appl. Phys. Letter, 85(1), (2004) 2503-2504
报告人简介：照片（1寸标准照）+文字简介（五号，两端齐，200~300字）。
[image: ]XXX教授，毕业于XXXX大学，博士后工作于XXXX大学，现为XXXX大学材料科学与工程学院教授、博士生导师。他长期从事XXXXXXXXXXX研究，在《Nature》、《Science》等学术期刊上发表了超过XXX篇论文；曾荣获国家自然科学奖一等奖1项，二等奖2项，省部级奖励10项；担任国家重点研发计划“XXXXXX”项目首席专家；从XXXX年起，担任国际期刊《XXXX》主编。……

* Sub-forum: Materials sub-forum/Metallurgy sub-forum
Standard Template for Abstract 
[bookmark: _Hlk41657967][bookmark: _Hlk41657997]First Author1, Second Author2[footnoteRef:2]* [2: * Corresponding author: Email address.] 

[bookmark: _Hlk41658150]1 Replace this text with author’s affiliation；
2 For Example, University of Science and Technology Beijing, Beijing, 100083, China
[image: ]EXTENDED ABSTRACT: Please use standard A4 sheets (210mm x 297mm) for the abstract. All margins should be 25 mm wide. The length should not exceed 1 pages including the presenting author’s biography (200～300 words). The first line should contain the title in boldface capital letters with Times New Roman (TNR) size 14. The names of the authors should be typed in bold letters with the presenting author's name underlined. The corresponding author should be indicated with * at the author’s name and put her/his e-mail address in the footer section. Include the affiliation of the authors in the following lines with postal address. Then start the first line of the main text with an indent of 2 characters. In the main text, align both sides and use 1.25-fold spacing and TNR size 10.5 except for the title. References to the literature must be indicated in the text by Arabic numerals in brackets in the order in which they appear and a full list must be inserted at the end of this abstract. Please follow this style and order for journal: author’s name, journal title (in italic), volume number (in bold), year of publication (in brackets), and paper page or paper number [1]. Representative Figures or Tables should be numbered using Arabic numerals and be kept to the minimum consistent with clear presentation of the work reported. Number and caption of figures should be put under them, while those of tables should be put above. Use TNR size 10 point for both Figure and Table. Figures or Tables with their captions should be surrounded by text and lie in a proper place. The abstract should contain the background and issue, objective and originality, methodology and main findings. In conclusion it can be prepared just by replacing this text. Please do not forget to send this abstract to the secretariat as soon as possible. Figure 1.  Figure’s caption is in TNR font size 10 points.

Keywords：the first keyword; the second keyword; the third keyword; …
[bookmark: _Hlk41659785]REFERENCESSize 3.5 cm×5.3 cm

[bookmark: _Hlk41659944][1] M. P. Brown and K. Austin, Appl. Phys. Letter, 85(1), (2004) 2503-2504
BIOGRAPHY
XXXX has completed his PhD at the age of 25 years from XXXX University and Postdoctoral Studies from School of Medicine, XXXX University, Singapore. He is the Director of XXXX, a premier Bio-Soft service organization. He has published more than 25 papers in reputed journals and has been serving as an editorial board member of repute.



image2.png
Size3.5 cm*5.3 cm




image3.jpeg
Artificial

Big data
ntellige

ce

Machine

learning U]

"~ Model Algorithms ~ Data mining.




image4.jpeg




image5.jpeg




image1.jpeg
-t -
Artificial
intelligence

2 °

Big data

Neural
| ’ network

Theory

" Model Algorithms




